
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 25.06. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - PN
Prítomní poslanci OZ: Ing. Peter Klačko, Igor Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, 
Ing. Michal Švento, Ing. Dušan Štefaničiak
Neprítomní poslanci: Mgr. Iveta Žerebáková
Ospravedlnení poslanci: Mgr. Peter Brtko, Mgr. Vladimír Klopta 
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Predaj pozemkov Ing. Hasáková.
 4. Predaj pozemku Ing. Pačin.
 5. Záverečný účet obce Likavka za rok 2013.
 6. Schválenie počtu poslancov pre volebné obdobie 2014 – 2018 Obce Likavka.
 7. Určenie volebných obvodov v obci Likavka pre voľby do orgánov samosprávy obcí 
     v roku 2014.
 8. Určenie rozsahu výkonu funkcie (úväzku) starostu obce pre volebné obdobie 2014 –
      2018.
 9. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 15.4.2014 do 15.6.2014
10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Likavka na II. polrok 2014.
11. Informácie starostu obce.
12. Interpelácie poslancov.
13. Diskusia.
14. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina poslancov OZ. Starosta  obce navrhol  Ing.  Michala Šventu za predsedu návrhovej
komisie, Ing. Dušana Štefaničiaka a p. Jozefa Peniaka za členov návrhovej komisie. Starosta
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 28/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov
zápisnice  Ing. Petra Klačku a p. Igora Martona. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 28/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 28/2014 c). Hlasovanie: 6-0-0
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K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku
2013 uznesenie č. 68/2013 bod b), bolo splnené len čiastočne a úlohy z uznesení č. 14/2014
bod b); č. 16/2014 bod b); č. 17/2014; č. 25/2014 bod b); sú predmetom dnešného rokovania.  
Diskusia: 
Starosta obce  predložil písomnú správu k uzneseniam č. 14/2014 bod b); a č. 25/2014 bod b).
Ing. Štefaničiak za Komisiu životného prostredia a výstavby pri OZ v Likavke k uzneseniu č.
16/2014  bod  b)  podal  návrhy  na  využitie  budovy  bývalého  obecného  úradu,  ktorá  po
rekonštrukcii  môže  slúžiť  na  voľnočasové  aktivity  detí  alebo  seniorov  našej  obce,  ďalej
uviedol  budovu  opäť  ponúknuť  na  prenájom,  ako  poslednú  možnosť  odporučil  budovu
odpredať.  Do  budúcnosti  navrhol  hľadať  spoločné  riešenie  najvhodnejšieho  využitia
priestorov.
Starosta uviedol, že časť budovy aj v súčasnosti obec prevádzkuje a podporil návrh zriadenia
klubu pre dôchodcov spoločne s Ing. Klačkom.
Mgr. Žerebáková prišla do rokovacej miestnosti o 16.55 hod.
JUDr. Pavlík v súvislosti s výstavbou diaľnice navrhol predložiť ponuku NDS na prenájom.
Starosta odpovedal, že o uvedené priestory NDS neprejavila záujem.
P. Marton  a Mgr. Žerebáková  odporučili  zámerom využitia  priestorov bývalého  obecného
úradu sa zaoberať na ďalších rokovaniach OZ.
OZ prijalo uznesenie č. 29/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu č. 3: Predaj pozemku Ing. Hasáková. 
Predkladateľ:  starosta  obce  informoval  o žiadosti  Ing.  Kataríny  Hasákovej  o odkúpenie
pozemkov vo vlastníctve Obce Likavka, evidovaných na LV č. 3259 v k. ú. obce Likavka,
podľa priloženej kópie geometrického plánu vypracovaného Ing. Pniakom.
Diskusia:
Ing.  Štefaničiak  a Ing.  Švento  za  Komisiu  životného  prostredia  a výstavby  a Finančnú
komisiu pri OZ v Likavke vyjadrili  súhlas s predajom pozemku podľa Zásad hospodárenia
s majetkom Obce Likavka.
Mgr. Žerebáková navrhla, aby najskôr zástupcovia Komisie životného prostredia a výstavby
pri OZ Likavka vykonali miestne šetrenie za prítomnosti geodeta, ktorého prizve žiadateľka, z
dôvodu zistenia súčasného stavu hranice pozemku.
Poslanci  zhodne  podporili návrh  Mgr.  Žerebákovej  a  odporučili  písomne  informovať
žiadateľku o podmienkach predaja. Hlasovalo sa o návrhu Mgr. Žerebákovej.
OZ prijalo uznesenie č. 30/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu č. 4: Predaj pozemku Ing. Pačin. 
Predkladateľ: starosta obce informoval o vykonaní šetrenia v predmetnej veci na Okresnom
úrade Ružomberok – odbor pozemkový a lesný, kde bolo zistené, že vlastníkom pozemku je
Obec Likavka a výmena pozemkov medzi vtedajším MNV Likavka a rodičmi p. Pačina pri
výstavbe predajne CBA VEREX nebola potvrdená podaním vkladu do katastra nehnuteľností.
Starosta obce v tejto  súvislosti  oboznámil  poslancov, že o kúpu predmetného pozemku vo
vlastníctve Obce Likavka prejavila záujem aj p. Katarína Dubovcová. Súčasťou žiadosti p.
Kataríny Dubovcovej je zároveň požiadavka na sprístupnenie okolia rodinného domu súp.
číslo  552  zo  strany  obecného  zberného  dvora,  za  účelom  vykonania  sanačných
a zabezpečovacích prác.
Diskusia:
Mgr.  Žerebáková  odporučila  pokračovať  v šetrení  predmetnej  veci  a zistiť  dôvod
nadobudnutia  pozemku počas ROEP Obcou Likavka. 
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Pán Dubovec, manžel p. Kataríny Dubovcovej sa zúčastnil rokovania OZ a v diskusii doplnil
informácie  starostu  obce  o vysporiadaní  pozemkov  a žiadosti  na  sprístupnenie  okolia
rodinného domu.
Poslanci uviedli potrebu dôkladného oboznámenia sa s vlastníkmi a hranicami predmetných
pozemkov.  Prístup  zo  zberného  obecného  dvora  na  vykonanie  sanačných  prác  bude
zabezpečený a oznámený písomne. 
Starosta obce ako predkladateľ návrhu oznámil, že – Predaj pozemku Ing. Pačin ako bod č. 4
– programu rokovania na základe ustanovenia § 18 odst. 4 Rokovacieho poriadku obecného
zastupiteľstva sťahuje z rokovania.
OZ prijalo uznesenie č. 31/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu č. 5: Záverečný účet obce Likavka za rok 2013  .   
Predkladateľ:  starosta  obce  oboznámil  obecné  zastupiteľstvo  o Záverečnom  účte  obce
Likavka  za  rok  2013  a doplnil,  že  správa  audítora  k hospodáreniu  za  rok  2013  bude
predložená na rokovaní OZ v septembri.
P. Marton sa ospravedlnil a opustil rokovaciu miestnosť o 18.10 hod. s tým, že sa vráti.
Hlavný kontrolór obce Mgr. Janka Pavlíková podala stanovisko k Záverečnému účtu obce
Likavka  za  rok  2013,   upozornila  na  nedostatky  a porušenie  zákona  č.  583/2004  Z.  z.
o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy a o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov
v znení neskorších predpisov.
Diskusia:
Poslanci vyjadrili nespokojnosť s predloženým dokumentom.
Ing.  Švento  za  finančnú  komisiu  konštatoval,  že   vzhľadom  na  oneskorené  doručenie
dokumentu nebolo možné vykonať hlbšiu analýzu a výhrady hlavného kontrolóra považoval
za opodstatnené.
P. Marton sa vrátil do rokovacej miestnosti o 18.35 hod.
Starosta obce uviedol, že vykoná okamžité opatrenia.
OZ prijalo uznesenie č. 32/2014 a). Hlasovanie: 7-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 32/2014 b). Hlasovanie: 7-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 32/2014 c). Hlasovanie: 7-0-0
JUDr.  Pavlík  podal  návrhy  na  uznesenia  vo  veci  vykonania  opatrení  na  odstránenie
nedostatkov zistených v Záverečnom účte obce Likavka za rok 2013.
OZ prijalo uznesenie č. 33/2014 a). Hlasovanie: 7-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 33/2014 b). Hlasovanie: 7-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 33/2014 c). Hlasovanie: 7-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 33/2014 d). Hlasovanie: 6-0-1 (zdržal sa: Ing. Švento)

K bodu č. 6: Schválenie počtu poslancov pre volebné obdobie 2014 – 2018 Obce Likavka.
Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných, že v zmysle § 11 ods. 3 písm. e) zákona
369/1990 Zb. o obecnom zriadení počet poslancov na celé volebné obdobie určí pred voľbami
obecné  zastupiteľstvo  podľa  počtu  obyvateľov.  Obec  Likavka  má  k 16.6.2014  3035
obyvateľov.
Diskusia: 
Ing. Švento podal návrh na uznesenie vo veci určenia 9 poslancov pre volebné obdobie 2014-
2018 Obce Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 34/2014. Hlasovanie: 7-0-0
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K bodu č. 7: Určenie volebných obvodov v     obci Likavka pre voľby do orgánov samosprávy 
obcí v     roku 2014.
Predkladateľ:  starosta  obce  podal  informácie  o určení  volebných  obvodov  pre  voľby  do
obecného zastupiteľstva, ktoré je potrebné zverejniť najneskôr 65 dní pred voľbami.
Diskusia:
JUDr. Pavlík podal návrh na utvorenie jedného volebného obvodu pre obec Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 35/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu č. 8: Určenie rozsahu výkonu funkcie (úväzku) starostu obce pre volebné obdobie 
2014 – 2018.
Predkladateľ: starosta obce uviedol, že v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení  obecné  zastupiteľstvo  určuje najneskôr  90  dní  pred  voľbami  na  celé
funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu.
Diskusia: 
Ing. Švento podal návrh na schválenie plného úväzku výkonu funkcie starostu obce Likavka 
pre volebné obdobie 2014-2018. 
OZ prijalo uznesenie č. 36/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu  č.  9:  Správa  hlavného  kontrolóra  obce  o     výsledkoch  kontroly  za  obdobie  od
15.4.2014 do 15.6.2014. 
Predkladateľ:  Mgr.  Janka  Pavlíková,  hlavný  kontrolór  Obce  Likavka.  V správe  podala
informácie o kontrolovanom subjekte: Obecný úrad Likavka, kde bola kontrola zameraná na
plnenie rozpočtu v príjmovej časti „ Príjmy z vlastníctva majetku“ za 1. štvrťrok 2014.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 37/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu číslo 10: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2014.
Predkladateľ: Mgr. Janka Pavlíková informovala OZ o pláne kontrolnej činnosti na II. polrok
2014, ktorý je zverejnený na úradnej tabuli obce.
Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 38/2014. Hlasovanie : 7-0-0

K bodu č. 11: Informácie starostu obce.
Starosta obce informoval prítomných o žiadosti Liptovského múzea v Ružomberku o finančnú
podporu na vydanie publikácií.
Diskusia:
P. Peniak a Ing. Švento navrhli podporiť vydanie publikácií sumou 50,- € z položky obecného
rozpočtu - Propagácia obce. Poslanci hlasovali o návrhu.
OZ prijalo uznesenie č. 39/2014. Hlasovanie : 7-0-0
Starosta oboznámil OZ o poistných zmluvách na budovy v majetku obce, s výnimkou budov
ZŠ  s MŠ  Likavka  vrátane  telocvične  a predložil  cenové  ponuky  troch  poisťovní  na
uzatvorenie poistných zmlúv.
Diskusia:
Ing. Švento navrhol uzatvoriť poistné zmluvy s Komunálnou poisťovňou na budovy ZŠ s MŠ
vrátane telocvične do 31.12.2014 a zároveň do tohto termínu vypracovať Zmluvu o zverení
majetku  Obce  Likavka  do  správy  Základnej  školy  s materskou  školou  Likavka.  Poslanci
hlasovali o návrhu na uzavretie poistnej zmluvy.
OZ prijalo uznesenie č. 40/2014. Hlasovanie : 7-0-0
Starosta  ďalej  pokračoval  informáciou  o  žiadosti  Obecného  športového  klubu  Likavka
o presun  finančných  prostriedkov  určených  na  futbalový  turnaj  vdp.  Kornela  Brtku,  na
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regeneráciu trávnatej plochy. Súčasťou žiadosti bola aj predbežná cenová kalkulácia materiálu
a odborných prác regenerácie ihriska. 
Diskusia:
Poslanci  diskutovali  o problematike OŠK a vyjadrili  podporu futbalovému turnaju vdp. K.
Brtku, ktorý je potrebné naďalej organizovať. Požiadavku na presun finančných prostriedkov
a následné  navýšenie  dotácie  pre  klub  v súčasnosti  neodporučili.  Predmetnú  žiadosť  je
potrebné podať v závere roka, aby mohla byť zapracovaná do rozpočtu obce na rok 2015.
Poslanci hlasovali o návrhu neschválenia žiadosti OŠK.
OZ prijalo uznesenie č. 41/2014. Hlasovanie : 7-0-0
Starosta obce doplnil informácie o potrebe komplexnej analýzy fungovania klubu a navrhuje
zvolanie mimoriadnej členskej schôdze.
Informácie starostu pokračovali návrhom predbežných rozpočtových nákladov na realizáciu
výstavby  chodníka  prechodcov  pri  cestnej  komunikácii  III/05916  na  ulici  J.  Hollého  od
rodinného domu č. 403, po č. d. 412 v celkovej dĺžke 140 m.
Diskusia:
P.  Marton,  Ing.  Štefaničiak  a JUDr.  Pavlík  realizáciu  výstavby  chodníka  zhodnotili  ako
nákladnú investíciu. Poslanci sa zaujímali  o vlastníka pozemku, na ktorom by boli vykonané
stavebné práce.
Starosta odpovedal, že vlastníkom pozemku je Obec Likavka a predbežná kalkulácia je len
orientačná,  cenová ponuka by bola vybratá na základe verejného obstarávania a môže byť
nižšia, nakoľko predbežná kalkulácia zahŕňa práce, ktoré sme schopní vykonať aj s vlastnými
zamestnancami a pracovníkmi, ktorí vykonávajú menšie obecné služby.
Starosta ďalej informoval:
- o kladnom stanovisku SSC na spevnenie krajnice cestnej komunikácie I/59 od parkoviska na
ul. Pod hradom k rod. domu č. 1058;
-  o údržbe súčasných zdravotných stredísk od 30.6.2014, 
-  o potrebe  riešenia  nových  priestorov  pre  lekárske  ambulancie  v priestoroch  bývalej
reštaurácie.
Diskusia:
JUDr.  Pavlík  odporúča  rekonštrukciu  bývalej  reštaurácie  na  nové  priestory  zdravotného
strediska  a p.  Marton  doplnil,  že  pri  spracovaní  projektovej  dokumentácie  je  potrebné
pripraviť priestory aj pre ďalšie ambulancie.
JUDr.  Pavlík  podal  návrh  na  uznesenie  vo  veci  verejného  obstarávania  projektovej
dokumentácie zdravotného strediska
OZ prijalo uznesenie č. 42/2014. Hlasovanie : 7-0-0
Starosta obce oboznámil prítomných:
- Turistická a informačná kancelária na ul. Pod hradom je v plnej prevádzke denne od 10.00
hod do 17.00 hod.;
- 1.6. sa uskutočnil DFF;
- o verejnej prezentácii monografie obce Likavka, ktorá sa uskutoční 5.9.2014 v Kultúrnom
dome v Likavke;
- o spolupráci obce s Liptovským múzeom Ružomberok pri podujatí Likavské hradné dni, na
ktoré je potrebné vyčleniť z rozpočtu obce finančnú čiastku.
Diskusia:
Ing. Švento podal návrh na uznesenie vo veci spoluorganizovania podujatia Likavské hradné
dni Obcou Likavka  dňa 26. júla 2014 a jeho financovanie v sume 500,- €.
OZ prijalo uznesenie č. 43/2014. Hlasovanie : 7-0-0
Starosta ďalej informoval:
-  Obec  Likavka  objednala  geometrický  plán  na  „škvárové  ihrisko“,  ktoré  po  usporiadaní
vlastníckych vzťahov a následnej rekonštrukcii, môže byť variabilnejšie využívané;
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-  pre  bezpečnosť  chodcov  v obci  boli  vypracované  a zaslané  dva  projekty  so  žiadosťou
o finančný príspevok;
-  Program  odpadového  hospodárstva  pre  Obec  Likavka  bol  predložený  na  schválenie
Okresnému úradu Ružomberok - odbor starostlivosti o životné prostredie;
-  21.5.  sa  uskutočnil  verejný  hovor  Vodárenskej  spoločnosti  Ružomberok  s občanmi  ul.
Železničnej,  Pod  Paračkou,  ktorý  iniciovala  obec,  z dôvodu  rekonštrukcie  splaškovej
kanalizácie v danom úseku;
-  MONDI SCP obci venovali 5 vyradených počítačov;
-  kontrolným  meraním  na  cestnej  komunikácii   I/59  ul.  J.  Hollého  bolo  potvrdené,  že
položením asfaltového koberca došlo ku zníženiu hlučnosti, ale povolené hygienické normy
sú stále prekročené v nočných hodinách.
OZ prijalo uznesenie č. 44/2014. Hlasovanie : 7-0-0

K bodu č. 12: Interpelácie poslancov .
P. Marton  požiadal  o vypílenie  dvoch  stromov  v blízkosti  domu  smútku,  ktoré  ohrozujú
bezpečnosť osôb.
OZ prijalo uznesenie č. 45/2014. Hlasovanie : 7-0-0

K bodu č. 13: Diskusia.
JUDr. Pavlík navrhol zabezpečiť asfaltovanie rigolu na ul. Železničnej,  ďalej upozornil na
dopravnú  značku  na  ul.  Mikuštiakovej,  ktorú  je  potrebné  odstrániť  a zabezpečiť  nové
dopravné značenie.
Ing.  Švento  upozornil  na potrebu vyčistenia  kanála  pri  autobusovej  zastávke  smer Dolný
Kubín a zaujímal sa o menšie obecné služby, do ktorých boli zapojení občania podľa zákona
č. 417/2013 Z.z. o pomoci v hmotnej núdzi.
Starosta  obce  uviedol,  že  v súčasnosti  menšie  obecné  služby  vykonávajú  občania  podľa
spomínaného zákona v rozsahu 8 a 16 hodín týždenne a zároveň aj podľa zákona o službách
zamestnanosti v rozsahu 16 hodín týždenne, ktorí zároveň absolvujú pravidelné vzdelávania,
na získanie nových praktických skúseností na účel pracovného uplatnenia na trhu práce.
Ing. Klačko sa pochvalne vyjadril k vodorovnému dopravnému značeniu na ul. Železničnej,
ktoré prispeje k bezpečnejšej cestnej premávke v danom úseku.
P. Peniak  konštatoval,  že  pri  autobusovej  zastávke  Likavka  -  hrad  je  opäť  priechod  pre
chodcov vyznačený mimo autobusovej zastávky.
Starosta odpovedal, že SSC podmienila presun priechodu pre chodcov zriadením verejného
osvetlenia špeciálne pre daný priechod.
JUDr. Pavlík upozornil na pohyb bezdomovcov v bývalom objekte Lesného závodu a daný
úsek označil ako nebezpečný vo večerných hodinách.
OZ prijalo uznesenie č. 46/2014. Hlasovanie : 7-0-0

K bodu č. 14: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

Ing. Peter K l a č k o, v. r.       Ing. Marián J a v o r k a, v. r.                  Igor M a r t o n, v. r.
    overovateľ         starosta obce               overovateľ
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